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Slutrapporten som ligger till grund för detta ärende har inte förutsättningslös undersökt den
övergripande problemställningen “Hur kan Lomma kommun bidra till att lösa den kommande bristen på
gymnasieplatser i Skåne”, utan enbart analyserat ett möjligt lösningsförslag - att etablera en egen
gymnasieskola i Lomma kommun. För att säkra den bästa lösningen både för såväl ungdomar som
skattebetalare behöver ett bredare grepp tas i det fortsatta arbetet. Detta tillvägagångssätt fick medhåll
av kommunfullmäktige och vi ser fram emot ett mer heltäckande underlag med fler lösningsförslag,
innan beslut tas för att initiera projektet.

Den gymnasieskola som beskrivs i handlingarna innebär alltför stora projektrisker, såväl som ekonomiska
risker. I den fortsatta studien kring lösningsförslaget “egen gymnasieskola” behövs en rad osäkerheter
och risker belysas, såsom:

- Elevunderlag
- Attraktivitet/Nisch
- Följdinvesteringar
- Undanträngning av andra investeringar
- Konsekvenser för lokalsamhället
- Konsekvenser för annan kommunal verksamhet vid driftsunderskott

Vi ser fram emot det fortsatta arbetet.
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